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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.6.2023 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 21 czerwca 2023r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
 
Czas posiedzenia Komisji: 14.30 – 14.50. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
 zgodnie  z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  
na 2023 rok wraz z autopoprawką, 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania  
i pozbawiania oraz wysokości nagród sportowych dla zawodników za osiągnięte 
wyniki sportowe oraz nagród dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 
współzawodnictwie  sportowym, 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój w 2023 roku.  

4. Wolne głosy i wnioski   
 
5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2023r. 
 
6. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Małgorzata Filipowicz – Zastępca Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Skarbu powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz 
zaproszonych gości. 
 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój 
 
Projekt uchwały omówił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  

na 2023 rok wraz z autopoprawką 
 
Projekt uchwały omówił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania  
i pozbawiania oraz wysokości nagród sportowych dla zawodników za osiągnięte 
wyniki sportowe oraz nagród dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 
współzawodnictwie  sportowym 

Projekt uchwały omówił Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta Miasta 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój w 2023 roku.  

Projekt uchwały omówił Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta Miasta 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
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Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski   
 
Małgorzata Filipowicz 
Ile miasto otrzyma środków od Premiera Morawieckiego czy mamy jakieś szacunkowe 
dane? Podobno jest 14 miliardów na cały kraj. 
 
Dariusz Holesz 
Mają być jakieś środki dodatkowe, nie wiem, jak to będzie dzielone, kwota do podziału 
jest- na gminy biedniejsze są większe wartości, na bogatsze mniejsze. Prawdopodobnie 
kwota którą otrzymamy wynosić będzie około 5 milionów, jest wzór na podział tych 
środków, którego nie widziałem. Środków tych nie ma w budżecie państwa, sprawa jest 
skierowana pod obrady Sejmu, do czasu uchwalenia i zakończenia procedury należy 
czekać. Będzie to subwencja, rozdzielana z uwzględnieniem inwestycji wykonywanych 
przez gminę. Mam nadzieję, że to, co dostaniemy w części inwestycyjnej to wystarczy na 
pokrycie wkładu własnego na projekty unijne gdyż posiadamy duże braki, a możliwości 
są duże chociażby z Subregionu. Tylko i wyłącznie na same projekty szkolne 
potrzebujemy w tej chwili około 4,5 mln złotych na wkład własny, gdyby zliczyć wszystko 
- potrzebujemy około 30 milionów. 
 
Ad.5. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2023r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia. 

Szymon Klimczak Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie,                      
po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk   
 

Przewodniczący  
Komisji  Budżetu i Skarbu 

 
Szymon Klimczak 


